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FELLINGSRAPPORT FOR ELG I RØMSKOG KOMMUNE FOR 2016  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Rømskog viltnemnd tar fellingsrapporten for 2016 til orientering. 

 

BEHANDLING: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

 

VEDTAK: 

Rømskog viltnemnd tar fellingsrapporten for 2016 til orientering. 
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ÅPNING FOR JAKT PÅ HJORT I RØMSKOG  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Rømskog kommune åpner ikke for jakt på hjort i Rømskog kommune på nåværende 

tidspunkt ut fra dagens kunnskap om hjort i kommunen. 

2. Den kommunale målsetningen for hjorteviltforvaltning i Rømskog kommune revideres 

i forhold til hjort. 

 

BEHANDLING: 
 

Under behandlingen av saken kom det fram at viltnemnda ønsker følgende: 

Det informeres i Rømsjingen og på kommunens hjemmeside at viltnemnda ønsker 

tilbakemeldinger om beiteskader og observasjoner av hjort. 

 

Det ble fremmet følgende tilleggsforslag fra Ole Johan Bergquist (Krf): 

Viltnemnda følger bestandsutviklingen på hjort gjennom året. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Rømskog kommune åpner ikke for jakt på hjort i Rømskog kommune på nåværende 

tidspunkt ut fra dagens kunnskap om hjort i kommunen. 

2. Den kommunale målsetningen for hjorteviltforvaltning i Rømskog kommune revideres 

i forhold til hjort. 

3. Viltnemnda følger bestandsutviklingen på hjort gjennom året. 

4. Det informeres i Rømsjingen og på kommunens hjemmeside at viltnemnda ønsker 

tilbakemeldinger om beiteskader og observasjoner av hjort. 
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FRATREDELSE AV VERV VEDRØRENDE ETTERSØK OG SKADEFELLING AV 

ROVDYR I KOMMUNEN  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING : 

Saken legges fram uten forslag til vedtak. 

 

BEHANDLING: 
Følgende forslag ble enstemmig vedtatt: 

 

Viltnemnda gir John Sigmund Moen mandat til å la seg intervjue av Indre Akershus Blad i 

forbindelse med Jan Birger Holth sin oppsigelse av verv vedrørende ettersøk og skadefelling 

av rovdyr i kommunen. 

 

 

VEDTAK : 

Viltnemnda gir John Sigmund Moen mandat til å la seg intervjue av Indre Akershus Blad i 

forbindelse med Jan Birger Holth sin oppsigelse av verv vedrørende ettersøk og skadefelling 

av rovdyr i kommunen. 
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Eventuelt  

 

 

BEHANDLING: 
Jakttidsforskriften. 

- Den er ikke lagt ut på Lovdata ennå, men kan leses på NJFF sin hjemmeside. 

Oppstartsdato av elgjakt ble diskutert. Dette tas opp igjen ved en senere anledning. 

 

Villsvin 

- Ønskelig med tilbakemeldinger om observasjoner 

 

Innrapportering av rovviltobservasjoner. 

- NJFF har fått ansvaret for innrapportering av rovdyrobservasjoner og på Rømskog er 

John Sigmund, Kjell Arne og Jørn Harald de lokale representantene en skal kontakt 

ved DNA-prøver, spor- og eller synsobservasjoner. 

 

Ulveforvaltning på Rømskog 

- Viltnemnda ønsker å arrangere en rovviltdag. Ved gode sporingsforhold inviteres 

befolkningen for å kunne identifisere rovviltspor, få opplysninger om innraportering 

av spor/observasjoner med mer 

- Spørsmål om søknad om fellingstillatelse på ulv ble tatt opp og vedtatt i egen sak 
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SØKNAD OM FELLINGSTILLATELSE PÅ ULV  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Det forelå ingen innstilling til møtet. 

 

BEHANDLING: 
Viltnemnda fattet enstemmig følgende vedtak: 

 

Viltnemnda forespør Rømskog kommunestyre om å kunne utarbeide en søknad til 

Miljødirektoratet om fellingstillatelse på ulv i Rømskog. Søknaden skal behandles i 

viltnemnda og kommunestyret før oversendelse. 

 

 

VEDTAK: 

Viltnemnda forespør Rømskog kommunestyre om å kunne utarbeide en søknad til 

Miljødirektoratet om fellingstillatelse på ulv i Rømskog. Søknaden skal behandles i 

viltnemnda og kommunestyret før oversendelse 

 

 

 

 

 


